
 

Fråga till Bengt Bergqvist angående Jamtli 
 
Den 24 mars i år skickades en skrivelse från Jamtli till Region JH där man beskriver den 
besvärliga situationen kring de skenande kostnaderna för underhåll av fastigheter. Man 
hemställer samtidigt om ett utökat bidrag från stiftarna på 6 miljoner kronor. 
 
I juni i år beslutade Östersunds kommun att skjuta till 2 miljoner kronor i ökat stöd för 
Jamtli utifrån denna skrivelse. Enligt avtal mellan Östersunds kommun och Region JH ska 
finansiering till Jamtli ske enligt principen 66% Region JH, 34% Ösd kommun.  
Med andra ord bör Region JH gå in med 4 miljoner kronor till Jamtli för att matcha 
kommunens insats. Detta syns dock inte i majoritetens budget. 
 
Min fråga till Bengt Bergqvist är hur majoriteten i Region JH har behandlat skrivelsen från 
Jamtli och hur man tänker agera utifrån den. 
 
Karin Thomasson 
Miljöpartiet de gröna 
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